
Szczecin, 2019-11-06

PROTOKÓŁ nr 8/2019
z zebrania Radnych Rady Osiedla Dąbie

 1 Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady.
 2 Sprawdzenie listy obecności – stwierdzenie quorum.
 3 Przedstawienie porządku obrad - przyjęcie porządku obrad.
 4 Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie z dnia 02.10.2019r. 
 5 Zapoznanie się z otrzymaną korespondencją i wnioskami mieszkańców, które 

wpłynęły podczas dyżurów oraz podjęcie odpowiednich uchwał.
 6 Podjęcie uchwał.
 7 Sprawy bieżące.
 8 Wolne wnioski.
 9 Zamknięcie obrad.

Ad 1. Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady.
Zebranie Radnych otworzył Przewodniczący Paweł Kurdziałek i przedstawił  

porządek obrad.
Ad 2. Sprawdzenie listy obecności.

Stwierdzono quorum – obecnych 10 radnych + 3 gości. 
Lista obecności – załącznik nr 1.

Ad 3. Przyjęcie porządku obrad.
Głosowało: 10 osób ; ZA – 10 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0

Ad 4. Przyjęcie protokołu nr 7/19 z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie z dnia 
2.10.2019r.

Głosowało: 10 osób ; ZA – 10 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0
Ad 5. Zapoznanie się z otrzymaną korespondencją i wnioskami mieszkańców.
5.1 Wniosek Pani Magdaleny o wydanie opinii w sprawie dzierżawy działki przy ul. 
Słupskiej.
5.2 Wnioski Klubu Seniora o współudział i wsparcie działalności klubu podczas 
różnych imprez kulturalnych organizowanych przez Klub.
5.3 Wniosek mieszkańców o zbudowanie toru do gry w bule (bulodromu).
5.4 Wniosek mieszkańców ul. Helskiej i Miłosławskiej o podjęcie interwencji przez 
Radę w sprawie zajęcia pasa drogowego przez warsztat samochodowy mieszczący 
się przy ul. Helskiej.
Ad 6.  Podjęcie uchwał:

 6.1. Uchwała Nr 44-19 w sprawie dzierżawy działki przy ul. Słupskiej
Głosowało: 10 osób ; ZA – 8 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 2

 6.2. Uchwała Nr 45-19 w sprawie przeznaczenia środków finansowych na 
opłacenie skrytki pocztowej
Głosowało: 11 osób ; ZA – 9 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ –  0

Ad 7. Sprawy bieżące
Pan Marcin Biskupski – Radny Miasta Szczecin przedstawił informację 

dotyczące stanu realizacji inwestycji w Dąbiu:
– 4 etapowa inwestycja przebudowy dróg i chodników w trybie zaprojektuj i 
wybuduj ( obecnie w fazie projektowania )
- obiecał interweniować  i wspomóc Radę Osiedla Dąbie w działaniach 
mających na celu wykonanie drugiego etapu remontu alejek na Cmentarzu w 
Dąbiu ( należy wystosować pismo w tej sprawie ).
Pan Paweł – Przewodniczący Stowarzyszenia Rybaków przedstawił problemy 
z jakimi borykają się rybacy oraz wyraził chęci budowy portu rybackiego w 
Dąbiu.
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Pani Elżbieta Antoniak – mieszkanka Dąbia, przedstawiła Radzie odpowiedź 
jaką otrzymała od Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w 
sprawie wymiany piasku w piaskownicy na skwerze im. Świetlińskiego, prosząc
o interwencje w tej sprawie.

Ad 8. Wolne wnioski
8.1 Wnioski Radnej Rady Osiedla Dąbie – Iwony Nowakowskiej:

1. W związku z zapowiadanym remontem kwartału ulic między ul. 

Bośniacką, Belgradzką, Goleniowską a Szybowcową wnoszę o zwrócenie

się do miasta o przyznanie dodatkowych środków finansowych na 

remont chodnika przy ul. Goleniowskiej.

2. Proszę o rozpatrzenie zagospodarowania placu Mireckiego.

3. W rejonie Dąbie Osiedle przy przystankach autobusowych potrzebne są 

stojaki na rowery.

8.2 Pani Alina Kordowska jako Przewodnicząca Komisji ds. bezpieczeństwa 

przedstawiła ostatnie działania komisji , które zawarte zostały w notatce nr 3 

stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu.

Ad 9. Zamknięcie obrad.
Na tym zebranie zakończono o godzinie 21:00.

     Jarosław Bawelski             Paweł Kurdziałek
 …………………………………….…………       ………………………………………...………

Sekretarz Rady Osiedla                                    Przewodniczący Rady Osiedla
   Protokół sporządził                                                     Protokół zatwierdził
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